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Abstract (en)
The motor vehicle key (10) has a key body (20) with a main plane and an antenna (40). An antenna section (41) is movably arranged at the key
body between an internal position and an external position, such that the antenna surface in the internal position is not greater than a surface of
the main plane of the key body and is greater in the external position than in the internal position. A data carrier unit (30) is provided for wireless
communication using the antenna, which is movably arranged between a protection position and a contact position.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft einen Kraftfahrzeugschlüssel, der einen Schlüsselkörper (20) mit einer Hauptebene sowie eine Antenne (40)
besitzt. Dabei ist zumindest ein Antennenabschnitt (41) der Antenne (40) derart zwischen einer Internposition und einer Externposition bewegbar an
dem Schlüsselkörper angeordnet, dass eine Antennenfläche der Antenne (40) in der Internposition nicht größer als eine Fläche der Hauptebene des
Schlüsselkörpers (20) ist und in der Externposition größer ist als in der Internposition.
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